
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 28. august 2024 

Afbud fra: Jesper, Sisse og Louise 

Mødeleder: Klavs 

Referent: Gitte 

 

Punkt 1: 

Velkommen og præsentationsrunde, konstituering udskydes til næste møde. 

Punkt 2:  

Præsentation af rammerne for skolebestyrelsens arbejde og den retning der er sat af Kerteminde Kommune 

og det politiske niveau. 

Der kan findes enormt meget godt materiale på https://www.skole-foraeldre.dk/. 

Punkt 3:  

- Opstart, den nye ledelsesstruktur lader til at fungere godt, der er i øjeblikket fokus på de nye, bh. 

Kl., 4. klasse og de nye medarbejdere.  

- Strukturen med to skolenumre har gjort at vi nu har to afdelinger via AULA, der er fokus på 

tilvænning til de nye ting.  

- Video-overvågning: det er sidste år besluttet at der bliver videoovervågning på fællesarealer og 

udenfor toiletterne, grundet hærværk og som en prøvehandling. Det drøftes årligt på 

skolebestyrelsesmødet. Der kigges kun på overvågningsmaterialet når der er grund til det i 

forbindelse med tyveri, vold og hærværk. 

- Der bliver spurgt indtil skoleboden, Thomas har søgt midler til et betalingssystem, og Henrik er 

tovholder. 

- Sprogbruget på skolen blev drøftet, punktet drøftes på næste skolebestyrelsesmøde.  

- Alle forældre i bestyrelsen får som opgave – til næste møde – at overveje hvilke områder man 

meget gerne vil arbejde med.  Hvad skal være vores prioritet i dette skoleår ?  Udover fremtidens 

skole og det snarlige folkeskoleforlig.  

- Trivselsundersøgelse tages op på alle klassetrin til det første forældremøde. 

Punkt 4:  

Folkeskoleforliget (som snart bliver vedtaget i folketinget) og Fremtidens Skole, Kerteminde Kommune blev 

gennemgået. To bilag er vedhæftet dette referat. 

 

Kommende møder :  

23. sep, 28. okt., 25. nov., 16. dec., 27. jan, 3. marts, 7. april, 12. maj, 16. juni. 

Sted : afd. Bakken med mindre andet er aftalt og tidspunkt er 17.00 til 19.00. 

https://www.skole-foraeldre.dk/

